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عصرآزادی/س�رویس ورزش�ی: مسابقات جودو 
جام حذفی باشگاه های آذربایجان شرقی برگزار و 

تیم ایران خودرو اول شد.
مس��ابقات جودو جام حذفی باش��گاه های اس��تان  به 

مناسبت قیام خونین سال ۵۶ مردم تبریز  برگزار شد.
در این مسابقات تیم های الف و ب باشگا ه  گنجویان، تیم 
ایران خودرو، تیم طب ارس و تیم شهرستان سراب، ۶ تیم 

این مسابقات بودند که با هم دیگر به رقابت پرداختند.

هم زمان با مسابقات تیمی، قضاوت داوران شرکت کننده 
در دوره داوری درجه سه در تبریز برگزار شد، تحت نظر 

رئیس کمیته داوران آزموده شد.
نتایج نهایی مسابقات تیمی به شرح زیر است:

رتبه اول: تیم ایران خودرو تبریز
رتبه دوم: تیم داروسازی طب ارس

رتبه سوم: تیم گنجویان الف
رتبه چهارم: تیم هیات جودو سراب

برگزاری جام حذفی جودو باشگاه های کشور
 ایران خودرو اول شد

تبریز میزبان مسابقات کیک بوکسینگ قهرمانی کشور

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: مسابقات کیک بوکس�ینگ قهرمانی کشور در دو 
رده آقایان و بانوان به میزبانی تبریز برگزار می شود.

هفدهمین مس��ابقات کیک بوکسینگ)س��می کنتاکت، فول کنتاکت، لوکیک( و هنرهای 
فردی)اجرای فرم، سلاح های سرد، دفاع شخصی(قهرمانی کشور در دو رده آقایان و بانوان به 

میزبانی تیم تبریز در سالن ستارخان برگزار می شود.
حسن علیزاده رئیس گروه مبارزان جمهوری اسلامی در نشست خبری این مسابقات اظهار 
داش��ت: این مس��ابقات درتاریخ دو و سوم اس��فند برای بانوان و چهارم و پنجم اسفند در رده 

آقایان در سالن ستارخان واقع در خیابان ستارخان ورودی خیابان انقلاب برگزار می شود.
وی گفت: مسابقات در 4 رده سنی نونهالان، نوجوانان، جوانان و بزرگسالان و در 7 الی 10 

وزن برگزار می شود و حضور تماشاگران در سالن مسابقات آزاد است.
جاوی��دان رئیس هیات انجمن های ورزش های رزمی اس��تان آذربایجان ش��رقی گفت: این 
مس��ابقات با حضور هزار ش��رکت کننده آقا و خانم در 4 روز از 25 استان برگزار خواهد شد و 
جدول مسابقات به صورت رسمی و مسابقات در رده بزرگسالان به صورت سوپر فایت برگزار 

خواهد شد.
وی افزود: در این مس��ابقات برای رس��می شدن بلیت فروش��ی صورت خواهد گرفت و کلیه 

عواید بلیت فروشی به زلزله زدگان خوی اختصاص می یابد.
س��امبرانی رئیس س��بک گروه مبارزان جمهوری اس��لامی ایران هم از رس��انه های خبری 
خواس��تار  توجه بیشتری ش��ده و عنوان کرد: اکثر ورزشکاران این رشته از بخش محروم بوده 
و نیاز به توجه بیش��تر داش��ته و امیدوارم رس��انه های به ورزش های رزمی و مس��ابقات کیک 

بوکسینگ بها داده و به پوشش اخبار این رشته اهتمام ورزند.
موس��ی علیزاده رئیس س��بک مبارزان اس��تان هم گفت: 3 تیم کامل از استان و در حدود 
250 ورزشکار در مسابقات حضور داشته و مسابقات به نورپردازی و به شکل حرفه ای برگزار 
و ب��رای برندگان و نفرات برت��ر کمربندی طلایی و کاپ های انفرادی ب��ه جای مدال در نظر 

گرفته شده است.

برگزاری مسابقات جام پرچم در در دو رشته رزمی
عصرآزادی/سرویس ورزشی: رئیس 
هیات انجمن ورزش های رزمی استان 
آذربایجان ش�رقی گفت: در دو رشته 
کیک بوکس�ینگ و موتای مس�ابقات 

جام پرچم برگزار خواهد شد.
یوس��ف جاویدان اظهار داشت: به جهت 
گرامی داش��ت یاد و خاطره س��ردار شهید 
س��لیمانی در دو رش��ته کیک بوکسینگ و 
موتای مسابقات جام پرچم در تبریز برگزار 

خواهد شد و لازم به ذکر است این دو رشته برای اولین بار در جام پرچم برگزار می شود.
وی گفت: هفته گذشته هم به مناسبت دهه مبارک فجر مسابقات کیک بوکسینگ انتخابی 

تیم استان به میزبانی شهر ممقان برگزار شد که با قهرمانی تیم تبریز به اتمام رسید.
جاویدان گفت: هیات انجمن ورزش های رزمی فعال ترین هیات ورزشی استان بوده و در هر 
هفته حداقل دو مس��ابقه در رش��ته های مختلف داریم و در حال حاضر تیم کیک بوکسینگ 

استان در مسابقات کشوری در تهران حضور دارد.

تکواندوکاران آذربایجان شرقی در تیم ملی

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: دور جدی�د تمرینات تیم ملی تکوان�دو مردان و 
بانوان، با حضور ۳۸ تکواندوکار در خانه تکواندو آغاز شد ه است.

دور جدی��د تمرینات تیم ملی تکواندو مردان و بانوان با حضور  3۸ تکواندوکار )17 خانم و 
21 آقا( از روز گذشته شنبه 2۹ بهمن ماه به منظور حضور پرقدرت در رقابت های گرنداسلم 

2023 چین در خانه تکواندو آغاز شده است.
در گروه مردان، میرهاش��م حسینی و امیرمحمد بخش��ی از آذربایجان شرقی در اردوی تیم 

ملی حاضر هستند.

پایان فینال لیگ استانی ووشو

آذربایجان شرقی قهرمانش را شناخت

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: هفته های پایانی و مسابقات فینال اولین دوره لیگ 
اس�تانی ووشو ساندا پسران در رده های س�نی نوجوانان و جوانان به کار خود پایان 

داد.
فینال مس��ابقات لیگ به مناسبت 2۹ بهمن قیام خونین مردم تبریز با حضور 105 بازیکن 
از تیم های باشگاه یاران تبریز، باشگاه فرهنگی ورزشی آرات تبریز، خانه رزم تبریز، ستارگان 
جلفا، آروین صنعت پیش��رو س��هند، هیات ووشو شهرس��تان یامچی، هیات ووشو شهرستان 
مراغه، هیات ووش��و شهرستان مرند برای کس��ب مقام های اول تا سوم در خانه ووشو استان 

برگزار گردید.
 آروین صنعت پیشرو سهند با کسب 21 امتیاز مقام نخست و ستارگان جلفا با 1۶ امتیاز و 

یاران تبریز با 14 امتیاز به ترتیب مقام دوم و سوم را به خود اختصاص دادند.
مراسم اهدا کاپ و مدال تیم های برتر توسط ابراهیمی رئیس هیات ووشو استان،  عظیمی 

رئیس بسیج ورزشکاری استان و سایر مسئولین هیئت انجام شد.
گفتنی است هلدینگ تورال و آروین صنعت پیشرو سهند حامیان مالی این مسابقه بودند.

عص�رآزادی س�رویس ورزش�ی: پاک�و خمز 
س�رمربی اس�پانیایی تراکت�ور در گفت وگویی 
با رس�انه های ورزش�ی از ش�باهتش با جوزپه 
گواردی�ولا تا آینده تراکت�ور و زندگی در تبریز 
صحب�ت کرد. مصاحبه خواندن�ی که متن کامل 

آن را به قرار زیر است:
در تمرین�ات روی پاس دادن خیلی حس�اس 
هستید بطوریکه اگر یک بازیکن در شوتزنی یا 
کنترل توپ اشتباه کند شما را آشفته نمی کند 
تا پاس را اش�تباه بدهد و مورد غضب شما قرار 

بگیرد، در این مورد صحبت می کنید؟
خمز: پاس دادن در فوتبال به اندازه ش��وت زدن به 
س��مت دروازه مهم اس��ت اما به علت بازی با توپ و 
مالکانه ای که انجام می دهیم، پاسکاری خیلی اهمیت 
دارد. هنگامی که ما پاس می دهیم در واقع توپ را به 
حرک��ت درآورده و انرژی مان را ذخیره می کنیم، ولی 
وقتی توپ را از دست می دهیم باید به شدت بدویم و 
پرس کنیم تا آن را در سریع ترین زمان پس بگیریم؛ 
ای��ن کار خیلی انرژی می گیرد و بازیکنان را خس��ته 
می کن��د. بنابرای��ن زمانی که صاحب توپ هس��تیم 
س��عی می کنیم تا بیش��تر در اختیار داشته باشیم و 
از استراحت استفاده کنیم. وقتی درست پاس بدهید 
خیلی راحت می توانید تصمیم بگیرید که با توپ چه 
کار کنید. پاس های درس��ت باعث می ش��ود که توپ 

بیشتر در اختیار شما باشد.
 همواره با کت و ش�لوار و کراوات به مسابقات 
می آیی�د؛ دلی�ل اینکه انقدر ش�یک در بازی ها 
حاضر می ش�وید، چیس�ت؟ احترام اس�ت یا به 

شیک پوشی علاقه دارید؟
خمز: من در هر تیمی که حضور داشتم همیشه با 
کت و شلوار روی نیمکت نشستم چراکه فکر می کنم 
چهره ای که سرمربی نشان می دهد چهره تیم است و 
باید اینگونه باش��د. من به مربیانی که دوست دارند با 
لباس دیگری روی نیمکت بنشینند احترام می گذارم 
ولی م��ن ای��ن کار را انجام می دهم چ��ون خودم را 
نماینده باش��گاهی ک��ه در آن کار می کنم، می دانم. 
تراکتور یکی از بزرگترین باش��گاه های ایران اس��ت و 
به عنوان نماینده این باش��گاه چنی��ن کاری را انجام 
می ده��م. علاوه ب��ر آن، فکر می کنم ی��ک عادت نیز 
هست، وقتی که سن کمی داشتم پدرم با کت و شلوار 
س��رکار می رفت و از این مورد هم نشات گرفته است. 
دوست دارم با این تیپ نماینده باشگاه و هواداران مان 
باش��م و همانطور که گفتم لباس ی��ک مربی، وجهه 

باشگاهی است که در آن کار می کند.
 از نظر تیپ و چهره به گواردیولا بی ش�باهت 
نیس�تید، آیا علاقه خاصی به این مربی دارید یا 
به قول خودتان که در نشس�ت خبری اصفهان 
گفتی�د او خیلی به ش�ما نگاه می کن�د، از آنجا 

می آید؟
خمز: اینکه من و گواردیولا به هم ش��بیه هس��تیم 
شاید ش��باهت کمی وجود داش��ته باشد ولی خیلی 
اتفاقی اس��ت و چیزی نیست که روی آن برنامه ریزی 
کرده باش��م. من با گواردی��ولا در تیم ملی هم تیمی 
بودم، در دوره های مربیگری نیز باهم بودیم و دوست 
و صمیمی هستیم. ما هر سال در مسابقات گلف دور 
ه��م جمع می ش��ویم و بازی می کنیم. رابطه بس��یار 
نزدیکی با او دارم لیکن شباهت ظاهری خیلی اتفاقی 

است.
 مرب�ی و بازیک�ن محبوب ش�ما چه کس�انی 

هستند؟
خمز: اگ��ر بخواهم یک مربی انتخ��اب کنم خیلی 
س��خت اس��ت ولی گواردی��ولا را انتخ��اب می کنم. 
همچنین در مورد بازیکن چ��ون بازیکنان زیادی در 

ذهنم هستند و با این وجود، انتخابم مسی است.

پس بارسایی هستید؟
خم��ز: این انتخاب ها ارتباط��ی به طرفداری از یک 
تی��م ندارد. معم��ولا بزرگترین بازیکن��ان دنیا در دو 
تیم رئال مادرید و بارس��لونا بازی می کنند. از مسی و 
کریس��تیانو رونالدو گرفته تا زیدان، رونالدوی برزیلی 
و رونالدینیو ک��ه در این دو تیم بازی کردند و ربطی 
ندارد که من طرفدار رئال باش��م یا بارس��ا. در واقع، 
طرفدار هیچ کدام شان نیستم ولی خیلی دوست دارم 

بازی های این دو تیم را تماشا کنم.
 زمان�ی ک�ه پیش�نهاد تراکتور رس�ید قطعا 
تحقیقاتی در این زمینه انجام دادید، می خواهم 
بپرس�م با چ�ه کس�ی مش�ورت کردی�د و در 
تحقیقات تان به چه نکات برجس�ته ای رسیدید 

که باعث شد تا این پیشنهاد را قبول کنید؟
 خمز: م��ن این پیش��نهاد را از طریق یک ایجنت 
ک��ه چند بار با او صحبت کرده بودم، گرفتم که مدیر 
برنامه ام هم نبود. من روی این پیش��نهاد فکر کردم. 
همزمان با پیش��نهاد تراکتور چند تیم در اس��پانیا با 
م��ن مذاکره می کردند تا مربیگ��ری آن ها را بر عهده 
بگیرم. می توانم بگویم با افراد زیادی مش��ورت کردم. 
جستجوی کوتاهی هم در فضای وب داشتم و به این 
نتیجه رس��یدم که تراکتور تیمی است که می خواهد 
پیش��رفت کن��د. ای��ن چیزی اس��ت که م��ن خیلی 
می پس��ندم. وقتی یک تیم خواهان پیش��رفت باشد 
دوس��ت دارم که به آن تیم کمک کنم. به نظرم این 
مورد را در تراکت��ور دیدم. من خیلی از فوتبال ایران 
شناخت نداشتم ولی می دانم که تراکتور تمایل زیادی 
به بهتر شدن و پیشرفت دارد تا خود را به فوتبال روز 
دنیا برس��اند. الان بهترین فوتبال را در اروپا می بینیم 
و باید کار کنی��م تا فوتبال تراکتور و ایران به فوتبال 

اروپا نزدیک و اختلاف موجود را کم کنیم.
 از شناخت روی فوتبال ایران صحبت کردید، 
با توجه به اینکه تیم های ملی ایران و اسپانیا در 
جام جهانی ۲۰۱۸ باهم بازی کردند و بازیکنانی 
نظیر مسعود شجاعی، کریم انصاری فرد و جواد 
نکونام در اس�پانیا سابقه بازی دارند، میزان این 
ش�ناخت چقدر بوده و آیا ای�ن بازیکنان را هم 

می شناسید؟
 خمز: همانطور که گفتم ش��ناخت زیادی راجع به 
فوتبال ایران نداشتم. طبیعتاً بازیکنانی که در فوتبال 
اروپا بازی می کنند را می شناختم و پیگیری می کردم. 
همچنی��ن بازی های تیم ملی ایران در جام جهانی را 
دیدم اما در مورد لیگ ایران شناختی نداشتم. خیلی 
س��خت اس��ت که در فوتبال اروپا یک ب��ازی از لیگ 
ایران را تماش��ا کنید و به همی��ن دلیل اطلاعاتی از 

لیگ ایران به آنجا نمی رسد.

می دانیم که لالیگا با هیچ لیگی در آسیا قابل 
مقایسه نیست و جزو بهترین  لیگ های دنیاست، 
ش�اید اگر پول زیادی به فوتبال انگلیس تزریق 
نمی ش�د هنوز هم بهترین لیگ بود، اما از ش�ما 
می خواهی�م که یک ارزیاب�ی  از کیفیت فوتبال 
و بازیکن�ان ایران�ی و امکانات باش�گاه تراکتور 

داشته باشید.
خمز: فوتبال در اروپا در بالاترین س��طح قرار دارد. 
با حرف ش��ما کاملا موافقم، لی��گ انگلیس به خاطر 
س��رمایه گذاری به بهترین لیگ تبدیل ش��ده است. 
این بهتر ش��دن و پیش��رفت فقط ب��ا تغییر ذهنیت 
ایجاد نمی ش��ود بلکه س��رمایه گذاری نیز خیلی مهم 
است. مادامی که سرمایه گذاری انجام نشود پیشرفت 
خاصی حاصل نخواهد ش��د. تیم ه��ای بزرگ اروپایی 
با س��رمایه گذاری نه تنها بهتری��ن بازیکنان را جذب 
می کنن��د بلکه تجهی��زات، تاسیس��ات و زمین های 
مناس��بی نیز دارند و از همه نظر بهترین هستند. هر 
وقت این سرمایه گذاری در فوتبال ایران شکل بگیرد، 
با تزریق ایده از فوتبال اروپا می توانیم پیش��رفت را به 
ص��ورت تدریجی ببینیم و فاصله بین فوتبال ایران با 

سطح اول فوتبال دنیا را کاهش دهیم.
با حضور شما روند نتیجه گیری و کیفیت بازی 
تراکت�ور بهتر ش�د، پیش بینی ت�ان از جایگاه و 

شرایط تیم در پایان فصل چیست؟
خمز: ما روز به روز برای بهتر شدن }بهبود کیفیت 
ب��ازی  تیم{ ت��لاش می کنیم و به ای��ن کارمان ادامه 
خواهیم داد. از زمانی که من آمده ام باش��گاه تراکتور 
تلاش زیادی انجام داده تا با افکارم هماهنگ ش��ود. 
هم��ه ما س��عی می کنیم عادت ها را کنار گذاش��ته و 
هماهنگ ش��ویم تا به هدف مان برسیم. درست است 
ک��ه نتایج خوبی گرفتیم و ای��ن به ما کمک می کند، 
ول��ی مهمت��ر از نتیجه نوع بازی تیم اس��ت که برای 
من ارزش دارد. نتیجه در بس��یاری از مواقع به خیلی 
چیزها بستگی دارد اما اگر باشگاه به آینده فکر می کند 
شاید شیوه بازی ای که انجام می دهیم از نتیجه حائز 
اهمیت تر باشد. ممکن است نتیجه ای بگیریم که هیچ 
کس انتظارش را نداش��ته باشد اما معتقدم راهی که 
می رویم درس��ت است و در آینده نتایج خیلی بهتری 
کس��ب خواهیم کرد. البته نتیجه نیز مهم است و در 

این راه به ما کمک خواهد کرد.
تراکتور در نیم فصل اول با سیستم سه دفاعه 
ب�ازی می کرد ول�ی بعد از حضور ش�ما به چهار 
دفاعه تغییر یافت و سپس به آرایش سه دفاعه 
بازگش�ت، آیا پیش از این با چنین روشی بازی 

کردید و سیستم مورد علاقه شما کدام است؟
 خم��ز: بازی با س��ه مدافع با بازی ب��ا پنج مدافع 

فرق می کند. سیس��تمی که تراکتور قبل از من بازی 
می کرد س��ه دفاع مرکزی و دو دفاع کناری داش��ت 
ک��ه خط دفاعی پنج نفره را تش��کیل می داد. ولی ما 
از دو وینگر در کنار س��ه مدافع استفاده می کنیم. ما 
به خاطر مصدومیت حس��ینی و قادری مجبور شدیم 
با س��ه دفاع بازی کنیم که خوب پیش رفته و با این 
روش بهت��ر دفاع کردی��م. نمی گویم که از این به بعد 
حتما با این سیس��تم بازی خواهیم کرد چون امکان 
دارد که در هر بازی سیس��تم خ��ود را تغییر بدهیم، 
اما خیلی خوب اس��ت که تیم با آرایش های مختلف 
بازی می کند و این تنوع تاکتیکی باعث می ش��ود که 
ما نس��بت به حریفان برتری داشته باشیم و رقیب را 

سورپرایز کنیم. این به ما کمک خواهد کرد.
برنامه ری�زی و هدف گذاری ت�ان ب�رای آینده 
تراکتور چیس�ت؟ این تیم با طی چه پروسه ای 

می تواند در فصل بعد مدعی قهرمانی باشد؟
خمز: به نظرم باید روز به روز پیش برویم چون اگر 
اینگونه تلاش کنیم خیلی راحت تر پیشرفت خواهیم 
ک��رد تا اینکه منتظر زمان طولانی باش��یم. به عقیده 
من اگر باش��گاه تراکتور می خواه��د در بین تیم های 
مدع��ی و بزرگ لیگ باش��د، اولین چی��زی که بدان 
نیاز دارد، س��رمایه گذاری اس��ت. برای اینکه بتوانید 
بازیکن��ان باکیفیتی را جذب کنی��د باید مبلغ آن را 
پرداخت کنید تا تیم خوبی تشکیل بدهید که بتواند 
رقابت کند. این س��رمایه گذاری خیلی مهم است. ما 
تیم خوبی داریم و ش��اید با یک تغییر کوچک بتوان 
خیلی پیشرفت کرد و چند پله بالاتر رفت که نیاز به 
سرمایه گذاری دارد. بازهم تکرار می کنم که اگر روی 
پیشرفت متمرکز ش��ویم خیلی بهتر از این است که 
از الان فک��ر کنیم که در ۳ یا ۶ ماه آینده چه اتفاقی 
رخ می دهد. ما از آینده خبر نداریم و باید روز به روز 
و هفته به هفت��ه کار کنیم و بار دیگر تأکید می کنم 
برای اینکه تراکتور در ب��الای جدول قرار بگیرد باید 

سرمایه گذاری کند.
از تجرب�ه زندگ�ی در تبریز بگویید، ش�ما در 
هتل باش�گاه اقام�ت دارید و برخ�ی مواقع به 
س�طح ش�هر و بازار می روید، برخورد هواداران 
و مردم عادی چطور اس�ت و چه اش�تراکی بین 

فرهنگ ایران و اسپانیا وجود دارد؟
خمز: چیزی که از مردم و طرفداران باشگاه گرفتم، 
محبتی اس��ت که به م��ا داده اند. آنان ب��ا اینکه ما را 
نمی شناس��ند ولی خیلی به ما محبت می کنند. این 
نشان می دهد که فوتبال برای مردم و در زندگی شان 
خیلی اهمیت دارد. این نقطه اشتراکی است که بین 
مردم دو کش��ور ایران و اس��پانیا وج��ود دارد. وقتی 
که دور از خانواده و دوس��تان تان در کش��ور دیگری 
هس��تید، محبتی که از طرف مردم می گیرید خیلی 
کمک می کند و بس��یار مهم اس��ت. من واقعا از بابت 
همه لطف و محبتی که مردم و هواداران نسبت به ما 

دارند، تشکر می کنم.
 بهترین و بدترین اتف�اق زندگی تان چه بوده 

است؟
خمز: خوش��بختانه اتفاقات خوب در زندگی من زیاد 
بوده و زندگی رفتار خوبی با من داش��ته اس��ت. با این 
حال، اگر بخواهم مهمترین و بهترین اتفاق زندگی ام را 
بگویم به دنیا آمدن دخترانم است و فکر می کنم که برای 
همسرم نیز همینطور می باشد؛ این اتفاق برای من خیلی 
خوش��حال کننده بود. این درحالی است که درگذشت 
پدرم بدترین اتفاق بود، بخصوص اینکه زمانی که ایشان 
فوت کردند من در لاس پالماس حضور داشتم و ایشان 
در کوردوبا و نتوانس��تم در لحظات آخر کنارش باش��م. 
این حس همیش��ه با من است. ما برای بازی با والنسیا 
آماده می شدیم و نتوانستم بروم. اینکه از پدرم دور بودم 

شرایط سختی بود.

خمز: سبک بازی تراکتور را اروپایی می کنم

ربیعی: دوست نداشتیم زیاد مساوی کنیمقرارداد ۵۰ میلیونی برای قهرمان جهان!

سرمربی تیم ووشوی دانشگاه آزاد با بیان اینکه بالاترین 
رقم قرارداد در لیگ این رش�ته ۵۰ میلیون تومان اس�ت، 
گفت: امی�دوارم حامیان مالی نگاه بهت�ری به این ورزش 

داشته باشند.
کیوان ش��یرآقایی در گفت وگو با ایرن��ا در خصوص برگزاری دور 
برگشت و مرحله نهایی لیگ برتر ووشو که طی روزهای سه شنبه الی 
پنجشنبه هفته جاری برگزار می شود، اظهار داشت: سه دوره متوالی 
به قهرمانی رسیده ایم و اکنون شرایط تیم دانشگاه آزاد خوب است. 
وی با بیان اینکه چند مهره سرشناس از این تیم جدا شده اند، گفت: تعویق زمان برگزاری دور برگشت موجب شد 
تا نفراتی چون عرفان آهنگریان، امیر فضلی، حسام محمدزاده، سامان احمدی و حمیدرضا سهندی؛ هرکدام بنابر 
دلایلی از تیم جدا ش��وند و به جای آنان نفرات جوانی را جذب کردیم. س��رمربی تیم ووشوی دانشگاه آزاد، توضیح 
داد: سه مرحله اردو برگزار کردیم و خوشبختانه اکنون شرایط خوبی داریم. هرچند شاکله اصلی تیم ما تغییر کرد 
اما امس��ال نیز برای قهرمانی تلاش می کنیم. وی در خصوص مدعیان فصل جاری لیگ ووشو، بیان کرد: در گروه 
ما، پارس جنوبی بعد از دانش��گاه در رتبه دوم قرار دارد و در گروه مقابل نیز پاس ناجا و ماهش��هر مدعی هس��تند. 
پیش بینی ها از حضور دانشگاه و پاس در فینال خبر می دهد اما برای موفقیت باید جنگید و چیزی را نمی توان به 
پیش بینی سپرد. شیرآقایی در خصوص نقاط ضعف و قوت لیگ، گفت: به خاطر شیوع کرونا چند سالی است لیگ 
فش��رده برگزار می شود که خوب نیست. مسئولان قول دادند دوباره از سال آینده مسابقات در چند هفته مختلف 
برگزار شود. طولانی تر شدن مسابقات قطعا روی کیفیت تاثیر می گذارد و رقابت را داغ تر می کند. از سوی دیگر باید 
بگویم سطح برگزاری هر سال پیشرفت می کند و بهتر می شود. وی در خصوص قراردادهای مالی لیگ، گفت: نقطه 
ضعف اصلی لیگ، حضور کمرنگ اسپانسرهای مالی است. اکنون بالاترین قرارداد، ۵۰ میلیون است که آنهم دو تا 
سه نفر این رقم را دریافت می کنند. ووشوکاران یکسال در انتظار لیگ هستند تا دریافتی مالی خوبی داشته باشند 
و رقم ها اصلا خوب نیست. ما در دانشگاه آزاد، پرداختی منظمی داریم و اکنون حدود ۶۰ درصد قراردادها پرداخت 

شده اما واقعا رقم کمی است.

سرمربی تیم فوتبال مس رفسنجان گفت: می گویند تیم 
ما تس�اوی زیاد دارد. ما هم نمی خواس�تیم انقدر تساوی 
داش�ته باشیم. یک جاهایی برد را از ما گرفتند و جاهایی 

هم بدشانسی داشتیم.
ب��ه گزارش ایرنا، محمد ربیعی در نشس��ت خبری پیش از دیدار 
تیمش مقابل هوادار در مرحله یک هش��تم نهایی رقابت های جام 
حذفی فوتبال کش��ور اظهار داش��ت: با تیم خوبی بازی داریم که از 
حضور کادر فنی و بازیکنان خوبی بهره می برند. جام حذفی شرایط 
خاص خودش را دارد و امیدوارم کسانی که بازی را می بینند، مسابقه 

دلچسبی را تماشا کنند. هر دو تیم در دیدار قبلی خود توانسته اند به برتری برسند و این می تواند نویدبخش یک بازی 
خوب و تاکتیکی باشد. هوادار و کادر فنی اش برای من محترم هستند و امیدوارم فضایی در ورزشگاه رقم بخورد که 
هواداران در ورزشگاه حضور پیدا کنند. وی افزود: سعی می کنیم تمام شانسمان را در جام حذفی امتحان کنیم و 
تمام انرژی مان را خواهیم گذاشت تا بتوانیم پیش برویم. سرمربی تیم فوتبال مس در خصوص نوسانات تیمش گفت:  
این موضوع در فوتبال اجتناب ناپذیر است. سپاهان که صدرنشین لیگ است،  شاید چهار و پنج هفته بازی هایش را 
نبرد. پرسپولیس هم همینطور. در سطح دنیا هم این اتفاق می افتد. به همین خاطر نباید وقتی تیمی از جایگاه بالا 
به پایین آمد مورد نقد شدید قرار بگیرد. قضاوت باید روی راندمان کلی همه تیم ها صورت بگیرد. ربیعی گفت: به 
نظر من در بازی های اخیر،  در مقابل آلومینیوم تنها راندمان خوبی در طول مسابقه نداشتیم. ما می توانستیم بازی 
را نبازیم اما تیم ما جزو تیم هایی در لیگ است که کمترین شکست را داشته است. ما و سپاهان تنها دو باخت در 
لیگ داشتیم. در رابطه با بحث گل خورده هم با پرسپولیس در یک سطح هستیم. این موضوع به دو شاخصه بستگی 
دارد که تلاش می کنیم آن را حفظ کنیم. از نظر فنی هم حداقل هفت هشت مسابقه را که مساوی شد، باید برنده 
از زمین بیرون  می آمدیم. در چهار پنج بازی که اشتباهات فاحش داوری بود و سه بازی هم مثل گلگهر خودمان در 
دقیقه ۹4 گل مساوی را خوردیم. در بازی با آلومینیوم در رفسنجان هم سه بار تیر دروازه زدیم و چندین موقعیت 

خود را خلق کردیم.


